
KS komandanta Staneta
I, IMnlll

Najbolj se
zanesejo
sami nase...

Krajevna skupnost se je razdelila na tri
dele v času, ko se je pojavila težnja po
čimvečjem vključevanju Ijudi v samou-
pravne procese. To pa je bilo v prejšnji
KS ko je na tem območju živelo okoli
10.000 krajanov, skorajda nemogoče.
Vendar so se tudi tu od začetka pojavljale
težave, zato so se ob zadnjih volitvah od-
ločili, da nekatere delegacije združijo,
predvsem zato, ker je bilo težko zagoto-
viti dovolj aktivnih delegatov. Odločili so
se, da je bolje, če imajo angažiranih manj
Ijudi, pa te pripravljene delati in sodelo-
vati.

Sicer na celotnem območju ni nikakršne
industrije, tako da KS lahko ocenimo kot
spalno naselje, čeprav jim ta izraz ni preveč
všeč. Ob tem je še toliko bolj razumljiv trud
vseh krajanov, da bi bilo okolje kar najlepše
urejeno. Zaradi nižjih stroškov, pa tudi ker
bolj zaupajo sami sebi, so se odločili, da
bodo zelenice in peš poti vzdrževali sani.
Komunalnemu podjetju so prepustili le vzdr-
ževanje cest in javne razsvetljave. Krajani
sami čistijo travnike, obrezujejo drevje in
grmičevje. Trudijo pa se, da bi bilo urejeno
tudi tisto, kar je skrito očesu, namreč v kle-
teh in drugih skupnih prostorih v zgradbah.
Zato so nabavili dva petkubična kontejnerja
za večje kosovne odpadke. Tako jim ni treba
čakati odvoz kosovnega materiala, ki je le
dva ali trikrat na leto. V najkrajšetn času pa
nameravajo kupiti ludi najnovejšo pridobitev
v boju za čisto okolje — kontejnerje za ste-
klo.

Čimveč stvari skušajo narediti sami s pro-
stovoljnim delom. Tako naj bi uredili tudi
nova športna igrišča na prostoru ob osnovni
šoli. To naj bi ob še enajstih otroških igriščih
zadostovalo vsaj za minimalno rekreacijo
krajanov. Sredstva za ta dela že nekaj let
pridno zbirajo, vendar jim jih prav lako
pridno pobira inflacija. No, ker so tudi v
planu za to srednjeročno obdobje mesta
Ljubljane, upajo, da jim bo uspelo prihodnje
leto dela končati. Imajo pa še neko neure-
jeno zadevo. Ob stolpnicah ob Celovški
cesli je še od gradnje ostal neurejen prostor.
S stanovalci se bodo skušali dogovoriti, da
bi tam uredili parkirišča in postavili poslovni
objekt. Trgovin je dovolj, čeprav so nekate-
re, predvsem loška, slabo urejene (premalo
prostora). Pogrešajo le blagovnico, kajti
sedaj je treba za vsako malenkost v mesto.
Tako kot v večini KS tudi tu pogrešajo obrate
storitvenih del. Zanimivo je, da imajo vrtcev
celo preveč, tako da bodo nekatere prostore
uporabili v dnjge namene.

Sodelovanje mladih, ki jih je v tej KS veli-
ko, od časa do časa niha. Seveda so glavni
problem prostori. Sedaj imajo skupne, z
ostalimi organizacijami, potrebovali pa bi
večje, večnamenske — tako za delo kot za
zabavo. Mile Jovanovič


